
ŽUPNIJA TOMAJ
14 NEDELJA MED LETOM

08.07.2024	
PONEDELJEK		 KAPELA	19.00 ++PIPAN in UHERNIK, Tomaj 94

09.07.2024	
TOREK	
Evgen	III,	papež

10.076.2024	
SREDA	
Amalija,	redovnica

11.07.2024	
ČETRTEK	
Benedikt,	opat,	zavetnik	Evrope

12.07.2024	
PETEK	
Mohor	in	Fortunat,	mučenca

KAPELA	
19.00

V ZAHVALO, Avber 12

13.07.2024	
SOBOTA	
Henrik,	kralj

KAPELA	
19.00

+LOJZKA ŠONC, Tomaj 61a

14.07.2024	

15.	NEDELJA	MED	
LETOM	
(prihodnja	Krištofova	nedelja)

KAZLJE	8.30				

TOMAJ	10h

+JOŽA KOVAČ, PN. Kazlje 

ZA ŽIVE IN POKOJNE ŽUPLJANE

RAZPORED SV. MAŠ                                                    QR KODA ZA OZNANILA         

Kristusa 
rojaki niso 
sprejeli  
Iz svetega 
evangelija po Marku 
(Mr 6,1-6)


T i s t i čas j e 
Jezus prišel v 
svoj domači 

kraj. Spremljali 

so ga njegovi 
učenci. Ko je prišla sobota, je začel  učiti v shodnici. Mnogi, ki 
so ga poslušali, so začudeni govorili: »Od kod njemu to? 
Kakšna je ta modrost, ki mu je dana? In kakšna mogočna dela 
se godijo po njegovih rokah! Ali ni to tisti tesar, sin Marije in brat 
Jakoba, Jozéja, Juda in Simona? Mar njegove sestre niso tu, 
pri nas?« In spotikali so se nad njim. Jezus pa jim je govóril: 
»Prerok ni brez časti, razen v domačem kraju, pri 
svojihsorodnikih in v svoji hiši.« In ni mogel tam storiti 
nobenega mogočnega dela, samo na nekaj bolnikov je polóžil 
roke in jih ozdravil. In čudil se je njihovi neveri.
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Prisrčna zahvala vsem, ki ste se 
udeležili zlate maše g. Ivana Furlana. V 
tomajski fari je bil 24 let in ohranili ste 
ga v lepem spominu, kar potrjuje tudi 
zahvala na koncu sv. maše. Lepo ste se 
tudi odzvali vabilu na druženje pod 
senco dreves na župnijskem dvorišču. 
Hvala gospodinjam za pripravljene 
dobrote in pripravi družabnega 
prostora.  

https://zupnija-tomaj.rkc.si
mailto:gabrijelvidrih1@gmail.com
mailto:gvidrih@zupnijatomaj.si


Duhovna	spodbuda

Ko se soočimo s 
prerokom, je prva 
reakcija, da se 
vprašamo, ali je 

zanesljiv ali ne. Preroku 
ni lahko verjeti, še težje 
pa zaupati njegovi 
besedi. Nemalokrat se 
preroški značaj 
zamenjuje s 
predvidevanjem, to je s 
sposobnostjo 
napovedovanja 

dogodkov. Prerok ni 
prerok zato, ker pozna prihodnost, temveč zato, ker je sposoben 
razumeti in razlagati sedanjost. To ni majhna stvar, če pomislite, 
koliko ljudi in kolikokrat tudi mi sami nismo sposobni razumeti 
našega življenja, našega sveta, ljudi okoli nas. Prerok razume vse 
svoje izkušnje izhajajoč iz Božjega glasu. 

Z drugimi besedami, prerok je nekdo, ki uspe videti Božjo luč v temi 
svojega vsakdanjega življenja.

Prerok ne pričakuje, da mu zaupamo, ampak ponuja besedo, ki 
presega, ki spominja, ki presega. Zaupanje v Božjo Besedo, ki ji 
pripisuje zasluge vsemu obstoju.

To je podoba besede, naslovljene na Ezekijela v prvem berilu, in 
Pavlovih izjav v pismu Korinčanom. Božji poslanec pa za razliko od 
izreka prinaša kazen. Ne more biti preprosto hladno orodje, ločeno 
od sporočila, ki ga posreduje, saj se Beseda najprej vseli vanj. 
Glasnik in sporočilo se oznanjata, prepletata, prikličeta drug 
drugega. 

Tako oseba preroka neposredno trpi zaradi eksplozivne sile Besede 
in zelo pogostega odpora poslušalcev do nje. Tako kot je Beseda 
zavrnjena in ocenjena kot neverodostojna, tako je tudi prerok. Tu je 
torej simbol preroka: živeti mora in govoriti, mora biti in govoriti, 

Zato lahko bolje 
razumemo muko 
evangelijskega 
sporočilain 
Jezusa samega, 
edinega in 
dokončnega 
Očetovega 
preroka. Ne 
preprostega 
preroka ali enega 
od prerokov, 
ampak 
učlovečeno 

Besedo, pred 
katero se lahko odločimo, ali bomo verovali ali živeli v neveri. 
Pred živo Besedo, ki ima obličje Sina, se razkrije srce vsakega 
izmed nas, ki pride v stik z najsvetlejšo lučjo, da razume svojo 
sedanjost. Pogosto iščemo svete može, ki nam lahko povedo 
prihodnost, in želimo imeti varne in jasne interpretacije, da bi 
lahko gledali v prihodnost; Namesto tega nam je Sin pokazal 
način branja sedanjosti: skozi odnos z Očetom. Jezusu želijo 
sodržavljani pomen zmanjšati tako, da ga povežejo z družino in 
sorodniki. Omenijo očetov poklic ( ali ni to tesar…) in s takim 
namigovanjem zmanjšajo njegov status učitelja. To je tako, kot bi 
rekel: kdo misliš, da si? Dobro te poznamo in nimaš 
pomembnega položaja v družbi. Jezus je seveda presenečen nad 
njihovo nevero, torej nad njihovo nezmožnostjo pogledati dlje, da 
bi se zahvalili za dar njegove navzočnosti. Zdi se mi, da to ni le 
problem Nazarečanov, ampak je še vedno dinamika, ki vključuje 
nas osebno. Kako pogosto nekoga tudi utišamo z besedami: kaj 
pa misliš da si, da me ti učiš? Tako utišamo Besedo, izničujemo 
milost Božjega posega, dušimo številne preroške glasove, ki nas 
obkrožajo. Pavel modro pravi, da se prav v trenutku sprejete in 
izražene šibkosti uresniči beseda moči.


